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     PROTOKÓŁ  Nr VI/15 

z sesji Rady Miejskiej w Bobolicach 

z dnia 30 kwietnia 2015 roku odbytego 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bobolicach 

 

Na stan 15 radnych na sesji obecnych było 15 radnych.  

Obrady rozpoczęły się o godzinie 1000 i  trwały do godz. 1240  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że 12 kwietnia 2015 roku odbyły się wybory 

uzupełniające do Rady Miejskiej, dlatego też przywitał i gratulował nowo wybranemu 

radnemu Panu Aleksandrowi Maksymiukowi zdobycia mandatu, życząc powodzenia                

w czteroletniej pracy dla dobra naszej społeczności. 

 

W sesji udział wzięli: 

• Radni Rady Miejskiej w  Bobolicach,    

• Pani Mieczysława Brzoza –burmistrz Bobolic,  

• Pani Grażyna Wiater-Ubysz – zastępca burmistrza, 

• Pan Krzysztof Dziadul – sekretarz gminy, 

• Pani Beata Sempołowicz– skarbnik gminy,  

• Pani Bożena Sobańska – radca prawny UM 

Dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych gminy: 

• Pani Ewa Sabatowicz – dyrektor M-GBP w Bobolicach,  

• Pan Krzysztof Sitarz – dyrektor M-GOK w Bobolicach, 

• Pani Jolanta Stępień – kierownik M-GOPS w Bobolicach,   

• Pan Jan Rewkowski – dyrektor ZUKiO w Bobolicach,  

Zaproszeni goście:  

•  Sołtysi, 

• Jan Mokrzycki – Radny Rady Powiatu, 

• Kamil Jesionowski – Radny Rady Powiatu, 

• Jarosław Bączkowski – Radny Rady Powiatu,    

• Aneta Kopacz – pracownik socjalny MGOPS  

 

Sesję  Rady Miejskiej otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek 

Golas, który przywitał wszystkich przybyłych na obrady.  
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Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na radnego oraz złożenie ślubowania.  

3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 30.03.2015r.  

4. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami.  

5.Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Bobolice                                                   

z organizacjami pozarządowymi.…”    

  6. Ocena funkcjonowania gminnego systemu gospodarowania odpadami komunalnymi           

w 2014 roku.  

7. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2014 rok.  

8. Podjęcie uchwał  w sprawach: 

1) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Bobolice; 

2) nadania nazwy ulicy w Bobolicach;  

3) wyznaczenia Burmistrzowi Bobolic działań polegających na przygotowaniu terenów 

inwestycyjnych i utworzeniu w mieście Bobolice Podstrefy Słupskiej Specjalnej Strefy 

Ekonomicznej;  

4) tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli 

zatrudnionych w podległych szkołach i przedszkolu dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Bobolice;   

5) dowozu dzieci do szkół/przedszkola wobec których Gmina Bobolice nie ma obowiązku 

zapewnienia bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu; 

6) uzupełnienia składu komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bobolicach; 

 9. Trybuna sołecka. 

10. Trybuna obywatelska. 

11. Zapytania, interpelacje i postulaty radnych.  

12. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 2. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na radnego oraz złożenie 

ślubowania.  

Pani Monika Wójcik zastępca Przewodniczącej Miejskiej Komisji Wyborczej w Bobolicach 

wręczyła zaświadczenie o wyborze na radnego Panu Aleksandrowi Maksymiukowi.  

 



 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że zgodnie z art.23a ust. 1 ustawy                  

o samorządzie gminnym, radny przed przystąpieniem do wykonywania mandatu zobowiązany 

jest złożyć ślubowanie. 

Poinformował również, że dodanie przez radnego do słowa „ślubuję” słów „tak mi dopomóż 

Bóg” nie będzie stanowiło naruszenia prawa. 

Pan Przewodniczący poprosił wszystkich o powstanie i odczytał rotę ślubowania: 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuj ę uroczyście obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy 

i mieszkańców.” 

Nowo wybrany radny złożył ślubowanie z dodanie słów „ślubuję tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miejskiej w Bobolicach                          

z dnia 30 marca 2014 roku.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Golas stwierdził, że protokół              

z V sesji Rady Miejskiej w Bobolicach odbytej w dniu 30 marca 2015 roku był wyłożony do 

wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Bobolicach w pokoju nr  24, jak i w dniu dzisiejszym na 

sali obrad. Poinformował, iż do chwili obecnej nie wniesiono uwag oraz zaproponował 

przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miejskiej w Bobolicach bez odczytywania.  

 

Protokół z V sesji Rady Miejskiej w Bobolicach został przyj ęty przez radnych 

jednogłośnie 15 głosami „za”.  

 

 

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami.   

Sprawozdanie przedstawiła Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza:  

Ostatnia sesja była 30 marca 2015 roku.  

 

* Budowa infrastruktury wodno - kanalizacyjnej na terenie Gminy Bobolice. 

W dniu 02.04.2015 r. zostały podpisane z Wykonawcą - firmą Kazimierz Gozdal, Pomiłowo 

22A, 76-100 Sławno umowy na realizację dwóch zadań wodno - kanalizacyjnych:  

Zadanie I: Budowa sieci wodociągowej Stare Borne – Drzewiany - Przedmiotem 

inwestycji jest budowa sieci wodociągowej do miejscowości Stare Borne wraz z przyłączami 

z zasileniem w miejscowości Drzewiany gm. Bobolice. W ramach prowadzonych robót 
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planowana jest budowa wodociągu do miejscowości Stare Borne z rur PEHD110                        

i przełączenie istniejących przyłączy zasilających budynki. Obecnie woda dostarczana jest              

z lokalnej SUW Zakładu Karnego w Starem Bornem. Cena 319.608,46 zł brutto 

Zadanie II: „Budowa sieci sanitarnej grawitacyjnej i tłocznej wraz  

z przepompownią w miejscowości Radwanki” - Budowa sieci kanalizacji sanitarnej                     

i tłocznej wraz z przepompownią (tłocznią) ścieków. Włączenie miejscowości Radwanki do 

kanalizacji sanitarnej na trasie Gozd – Bobolice. Planuje się wybudowanie kanałów 

ściekowych grawitacyjnych i tłocznych, kompletnej przepompowni ścieków typu tłocznia 

oraz linii kablowej zalicznikowej. Cena 300.744,61 zł brutto. Termin realizacji zadań: 

30.05.2015 r. 

 

*  Rajska Plaża - etap II. 

Zakończona została inwestycja pod nazwą „Zagospodarowanie kąpieliska „Rajska Plaża”              

w Poroście - etap II. W jej ramach wykonany został drewniany pomost wokół plaży, 

bezpośrednio nad jeziorem powstały dwie wiaty o powierzchni 80 m2 i 27 m2, ustawionych 

zostało 5 ławek parkowych i 10 koszy na śmieci, 6 ławostołów oraz wymienione zostało stare 

oświetlenie parkowe na nowoczesne z energooszczędnym,  ledowym źródłem światła                

- w ilości 7 szt. W ramach doposażenia zakupione zostały 2 rowery wodne, 3 kajaki i 2 łodzie 

żaglowe wraz z pełnym wyposażeniem bezpieczeństwa, tj. kamizelkami asekuracyjnymi         

o wyporności od 35 do 50 N. Inwestycja została zrealizowana  w ramach Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013  i na jej realizację Gmina pozyskała dofinansowanie 

w wysokości 80% kosztów kwalifikowanych, tj. kwotę 295.875,00,00 zł przy koszkach 

całkowitych  inwestycji 494.977,91 zł. 

 

*Budowa rond w Bobolicach. 

Od połowy maja br. planowane jest wykonanie nawierzchni ścieralnej na rondzie przy ul. 

Koszalińskiej – Wojska Polskiego; w związku z koniecznością wykonania prac przy 

tymczasowym objeździe do ul. 1 Maja rondo zostanie oznakowane i będzie przejezdne (ul. 

Wojska Polskiego jeszcze nie). Do końca maja powinny zostać wykonane nawierzchnie na 

całym zakresie budowy rond. Oba ronda będą monitorowane.  

 
*  Budowa sieci kanalizacji sanitarnej wraz połączeniem istniejących przyłączy                    

z budynków w ulicach Świerczewskiego i Traugutta w m. Bobolice.  
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Wykonawca wykonał cały odcinek sieci głównej, termin zakończenia całości robót - do 15 

maja 2015 r.  

Roboty realizuje firma Przedsiębiorstwo Projektowo – Wykonawcze „TEBRA” G. 

Kowalczyk Spółka jawna, ul. Jantarowa 46,75 - 256 Koszalin – cena 600.240,62 zł brutto. 

 

*  Targowisko rolno – spożywcze.  

W dniu 11 kwietnia br. (sobota) otwarte zostało targowisko rolno - spożywcze w Bobolicach 

przy ul. Dworcowej. Targowisko czynne jest dwa razy w tygodniu, tj. we wtorki od 7 do 16               

i soboty od godz. 7 do 15. Targowisko prowadzi ZUKiO w Bobolicach. Zachęcam wszystkich 

zainteresowanych do sprzedaży swoich wyrobów przede wszystkim rolno - spożywczych na 

nowo powstałym targowisku. 

 

*Przewozy dzieci do szkół - przetarg unijny. 

Przetarg nieograniczony ogłoszono pn. „Świadczenie usługi w zakresie dowozu i odwozu 

uczniów w tym uczniów niepełnosprawnych do i z placówek oświatowych,  przedszkola 

z terenu gminy Bobolice”. 

W ramach niniejszej procedury realizowane będą następujące zadania (części): 

Zadanie 1 - Świadczenie usługi w zakresie dowozu i odwozu uczniów do szkół 

podstawowych, gimnazjów i przedszkola na terenie gminy Bobolice; 

Zadanie 2 - Świadczenie usługi w zakresie dowozu i odwozu uczniów niepełnosprawnych 

z terenu Gminy Bobolice do placówek oświatowych. 

Ogłoszenie o zamówieniu zostało wysłane do publikacji w Dzienniku Urzędowym Unii 

Europejskiej w dniu 01.04.2015 r. Termin składania ofert wyznaczono na dzień 20.05.2015 r. 

do godz. 11:00. 

 

* Prace nad Strategią ZIT.  

Od miesiąca marca br. trwają zintensyfikowane działania samorządów wchodzących w skład 

porozumienia międzygminnego zawiązującego związek Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych dla KKBOF dot. ostatecznego kształtu Strategii ZIT dla KKBOF (KOKOBI).  

Z całego RPO woj. zachodniopomorskiego na lata 2014-2020 została wydzielona osobna pula 

środków 40 mln Euro, czyli ok. 160 mln zł dla Koszalińsko - Kołobrzesko - Białogardzkiego 

Obszaru Funkcjonalnego. W chwili obecnej  gminy w ramach dostępnych środków                    

i możliwych w ramach RPO działań, weryfikują listy projektów priorytetowych w celu ich 

dalszej realizacji. 
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*  Realizacja Budżetu Obywatelskiego na rok 2015 

 

a)  OGRODZENIE PLACU ZABAW ZLOKALIZOWANEGO NA PLACU  

CHROBREGO W BOBOLICACH 

Prace przy wyżej wskazanym zadaniu wykonuje Zakład Usług Komunalnych i Oświatowych 

w Bobolicach. Ogrodzenie zostało pomalowane, planowany termin montażu – maj 2015 r. 

b)  CHOCIWLE WIE Ś Z TRADYCJAMI 

Termin realizacji zadania na miesiąc maj br. Pierwotny termin został przesunięty ze względu 

na warunki atmosferyczne. 

c)   WALKA O ZAWODOWE MISTRZOSTWO POLSKI  KICKBOXIN G K-1 

Planowana realizacja zadania - listopad 2015 r. 

d)  W PRZYSZŁOŚĆ Z KL@SĄ... – MODERNIZACJA PRACOWNI 

 KOMPUTEROWEJ W SZKOLE PODSTAWOWEJ IM.  H.  SIENKIE WICZA 

W BOBOLICACH 

e) Z KOMPUTEREM W ŚWIAT- MODERNIZACJA SZKOLNEJ 

 PRACOWNI KOMPUTEROWEJ W SZKOLE PODSTAWOWEJ  W 

DRZEWIANACH 

Na te dwa zadania przeprowadzono zapytania ofertowe. Na zaproszenie do składania ofert do 

dnia 22.04.2015 r. wpłynęła jedna oferta na kwotę 143.813,05zł. Ponieważ kwota przewyższa 

zaplanowany budżet w dniu 28 kwietnia, po dokonaniu modyfikacji opisu przedmiotu 

zamówienia ponownie zaproszono wykonawców do składania ofert w terminie do 07.05.2015 

r. 

f) ŚCIEŻKA PRZYRODNICZO-WYPOCZYNKOWA - (ul.  Spacerowa).   

Przeprowadzono postępowanie na wybór wykonawcy zadania. Wpłynęło 5 ofert. Zamówienie 

zostało udzielone dla Zakładu Usługowo - Handlowego Robert Małyszek,                             

ul. Kochanowskiego 3b, 76-020 Bobolice. 

Planowany termin zakończenia zadania - 15.06.2015 r. W ramach inwestycji przewiduje się 

ustawienie 5 szt. lamp hybrydowych (energia słoneczna i wiatrowa), utworzenie 4 miejsc 

wypoczynkowych na trakcie – ścieżce przyrodniczo - wypoczynkowej wyposażonych                 

w ławki, kosze na śmieci, tablice z opisami przyrody i miejsc historycznych w szczególności 

na terenie miejscowości Chociwle i Porost w kierunku, których prowadzi ścieżka. Koszt 

całkowity zadania 88.20 zł brutto w tym dofinansowanie PROW w kwocie 45.835,67 zł. 
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*Budżet Obywatelski na rok 2016. 

Do 17 kwietnia 2015 roku do Urzędu Miejskiego w Bobolicach wpłynęło 14 projektów do 

Budżetu Obywatelskiego Gminy Bobolice na 2016 rok w dwóch kategoriach: 

I.  KATEGORIA MIASTO  

Projekty o wartości do 10 tysięcy złotych - grupa małych projektów 

1) tytuł projektu: „Rozbudowa siłowni zewnętrznej na osiedlu”. 

autor projektu: Oleksiak Zbigniew. 

Projekty o wartości do 70 tysięcy złotych - grupa dużych projektów 

1)  tytuł projektu: „Poprawa infrastruktury komunikacyjnej poprzez budo wę 

chodnika z polbruku przy ul. Pocztowej i przy ul. Parkowej” . 

autor projektu: Aleksander Maksymiuk. 

2) tytuł projektu: „Remont chodnika ul. Kochanowskiego”. 

autor projektu: Oleksiak Zbigniew. 

 

II.  KATEGORIA GMINA - TEREN WIEJSKI - WIE Ś 

Projekty o wartości do 10 tysięcy złotych - grupa małych projektów 

1) tytuł projektu: „Miejsce wspólnych spotkań w Dobrociechach”. 

autor projektu: Wioleta Kaczmarek, Rafał Kaczmarek. 

2) tytuł projektu: ”Łozickie eldorado” . 

autor projektu: Bogusław  Zawadzki - Sołtys Nowych Łozic, Katarzyna Skoczewska, Teresa 

Karbowska, Anna Ratajczak - Rada Sołecka Nowych Łozic. 

3) tytuł projektu: „Są ryby, grzyby, jest zboże to może siłownia w Starym Bornym 

być może?”. 

autor projektu: Sołectwo w Starem Bornem. 

Projekty o wartości do 70 tysięcy złotych - grupa dużych projektów 

1) tytuł projektu: „Siłownia pod chmurką” . 

autor projektu: Wioleta Kaczmarek, Rafał Kaczmarek. 

2) tytuł projektu: „ Ścieżka przyrodniczo-wypoczynkowa- II etap”. 

autor projektu: Hubert Napierała. 

3) tytuł projektu: „Sołectwa w sieci” - integracja społeczności lokalnej 

autor projektu: Ireneusz Bednarczyk. 

4) tytuł projektu: „Jak Gmina szeroka, jak gmina długa wiatr niesie tę wieść –           

w 2016 Borne chodnik może mieć” . 

autor projektu: Sołectwo w Starem Bornem. 
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Złożone projekty zostaną do 08.05.2015 r. ocenione przez zespół merytorycznie 

odpowiedzialnych pracowników Urzędu Miejskiego w Bobolicach. Pozytywnie ocenione 

projekty  będą przekazane pod obrady Rady Budżetu Obywatelskiego, która na posiedzeniach 

trwających od 11.05. do 05.06. 2015r. wyłoni projekty będące przedmiotem głosowania 

mieszkańców Gminy. W skład Rady Budżetu Obywatelskiego wchodzą: Renata Jarzyńska, 

Marzena Kordek, Wiesława Pawłowska, Ewa Tuziemska, Natalia Kucharska, Janusz 

Koczkodaj, Zdzisław Kurta, Agnieszka Czerepaniak, Emilia Walter.  

 

*  Zmiana uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w 

skład mieszkaniowego zasobu Gminy Bobolice. 

Przystąpiono do prac nad zmianą uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali 

mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Bobolice. Zakres zmian 

będzie obejmował, m.in. wysokość dochodu gospodarstwa domowego uzasadniającą 

oddanie w najem lub w podnajem lokalu na czas nieoznaczony i lokalu socjalnego, oraz 

wysokość dochodu gospodarstwa domowego uzasadniającą zastosowanie obniżek czynszu; 

warunki zamieszkiwania kwalifikujące wnioskodawcę do ich poprawy; kryteria wyboru 

osób, którym przysługuje pierwszeństwo zawarcia umowy najmu lokalu na czas 

nieoznaczony i lokalu socjalnego; warunki dokonywania zamiany lokali wchodzących           

w skład mieszkaniowego zasobu gminy oraz zamiany pomiędzy najemcami lokali 

należących do tego zasobu a osobami zajmującymi lokale w innych zasobach; tryb 

rozpatrywania i załatwiania wniosków o najem lokali zawierany na czas nieoznaczony           

i o najem lokali socjalnych oraz sposób poddania tych spraw kontroli społecznej; zasady 

postępowania w stosunku do osób, które pozostały w lokalu opuszczonym przez najemcę 

lub w lokalu, w którego najem nie wstąpiły po śmierci najemcy; kryteria oddawania              

w najem lokali o powierzchni użytkowej przekraczającej 80 m2. 

 

*  Nabór wniosków - zabytki. 

Dofinansowanie na prace konserwatorskie, restauratorskie i na prace budowlane przy zabytku 

-  złożono dwa wnioski, 1 na wymianę witryn w kościele w Kurowie oraz remont ogrodzenia   

i umocnienia skarpy przy kościele w Drzewianach. 

 

* Energia elektryczna - dostawa i dystrybucja. 

Trwają prace nad przygotowaniem dokumentów do kolejnego - trzeciego przetargu na zakup 

energii elektrycznej w ramach grupy zakupowej ZMiGDP w Karlinie. Zakres obowiązywania 

nowej umowy sprzedaży energii będzie wydłużony do prawie 1,5 roku, tj. do 31.12.2016 r. 
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Szacujemy, że po przetargu jednostkowa cena za energię ulegnie podwyżce. Aby obniżyć 

ewentualny wzrost cen przeprowadzane są analizy kosztów jakie płacimy za dystrybucję 

energii celem ich obniżenia. Prowadzone są obecnie rozmowy z dwiema firmami 

zajmującymi się „uzyskaniem oszczędności” na umowach dystrybucyjnych. 

 

*Piknik rodzinny w Bobolicach 

Piknik odbędzie się 29 maja 2015 roku w godzinach od 10.00-14.00 na placu rekreacyjnym 

przy ul. Dworcowej.  

 

*Zakończenie budowy lokali socjalnych w Łozicach Cegielni. 

Budowa lokali socjalnych w Łozicach Cegielni. 

W dniu 17 kwietnia 2015 roku w miejscowości Łozice Cegielnia zakończona została 

inwestycja pn.: Remont części budynku wraz ze zmianą sposobu użytkowania w Gminie 

Bobolice – Łozice Cegielnia 1. W wyniku realizacji zadania powstało siedem mieszkań 

socjalnych. Lokale wyposażone są w czteropalnikową kuchnię z piekarnikiem, zlewozmywak 

dwukomorowy, łazienkę z ubikacją (kabina kąpielowa, muszla ustępowa z sedesem oraz 

umywalkę) – ogrzewanie indywidualne dla każdego lokalu  – kotły na paliwo stałe.                     

W instalacji centralnego ogrzewania zamontowany jest bojler dwufunkcyjny (wyposażony            

w grzałkę elektryczną do pracy w okresie letnim) na ciepłą wodę użytkową. Na podłogach 

położono wykładzinę PCV na korytarzu i klatce na podłodze terakota a na ścianach lamperia. 

Wykonane zostało ocieplenie ścian styropianem o grubości 20 cm wymienione zostały 

wszystkie drzwi zewnętrzne i okna również w lokalach nie objętych dofinansowaniem, 

wykonane zostało odwodnienie i izolacja fundamentów oraz dookoła powstały nowe 

chodniki. Powierzchnia użytkowa lokali: PARTER: 2 lokale jednopokojowe o pow. 15,35 m2 

i 20,16 m2, lokal dwupokojowy o pow. 33,37 m2, PIĘTRO: jednopokojowe o pow. 21,10 m2, 

dwupokojowe o pow. 29,28 m2, 39,28 m2 i 34,89 m2. 

 

*Azbest. 

Trwa nabór wniosków (maksymalnie do 7 maja br.) na zdjęcie, transport i utylizację wyrobów 

zawierających azbest. Na dzień dzisiejszy wpłynęło do urzędu 15 wniosków. 

 

*Rajd Poland Trophy 4x4 Terenowiec Extreme. 

W dniach 17-18 kwietnia br. odbyła się w naszej gminie kolejna edycja rajdu Poland Trophy 

4x4 Terenowiec Extreme Bobolice 2015. W piątek na Rynku Miejskim odbył sie uroczysty 

start do rajdu - etap nocny. W rajdzie startowało ponad czterdzieści załóg z całej Polski w tym 
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załogi z naszej gminy i gmin ościennych. Po ciężkiej przeprawie nocnej, kolejnego dnia, tj. 

18.04. od godz. 10 zawodnicy rywalizowali w etapie dziennym. Zwieńczeniem rajdu był 

sobotni wieczór, podczas którego nastąpiło ogłoszenie wyników oficjalnych i wręczenie 

nagród dla najlepszych załóg i zawodników. 

 

*Zaproszenie na Majówkę Strażacką w dniach 01 - 03 maja 2015 r.  

w Bobolicach. 

W programie m.in.  

- w dniu 1 maja - zawody pożarniczo - sportowe na Stadionie Miejskim w Bobolicach, marsz          

z kijkami brzegiem Bałtyku (zbiórka przy PKS-ie); 

- w dniu 2 maja - apel pamięci na Cmentarzu komunalnym w Bobolicach, konkursy prowadzone 

przez gminne jednostki OSP na placu przy ul. Dworcowej, występy zespołów. 

Tegoroczną Majówką wspomagamy również akcją oddawania krwi. 2 maja w sobotę serdecznie 

zapraszamy w tym celu do hali widowiskowo-sportowej w Bobolicach, ul. Głowackiego 7, gdzie 

zorganizowany będzie punkt pobierania krwi. Rejestracja trwać będzie od godz. 9.00 do godz. 

13.00. Dawcą może być każda zdrowa osoba w wieku od 18-tu do 60 lat dla kobiet i 65 lat dla 

mężczyzn o wadze powyżej 50 kg, która czuje się zdolna do oddania krwi. Szczegółowa inf. na 

naszej stronie.  

 

*Budowa parkingu przy cmentarzu komunalnym w Bobolicach. 

Zakończone zostały prace  związane z budową nowego parkingu przy Cmentarzu przy ul. Jedności 

Narodowej w Bobolicach. Powierzchnia tego parkingu wynosi  680 m2  - 26 miejsc parkingowych. 

Na ukończeniu są też roboty związane z utwardzeniem dotychczasowego parkingu  przy punktach 

handlowych. 

 

*Modernizacja drogi gminnej - ul. Szpitalna w Bobolicach. 

27 kwietnia br. rozpoczęły się roboty na drodze gminnej – ul. Szpitalna (łącznik od ul. Parkowej do 

ul. Głowackiego / ul. Kolejowa). Efektem końcowym tej inwestycji ma być nowo wybudowana 

droga o nawierzchni asfaltowej. Zadanie to jest realizowane przez ZUKiO oraz firmę  INFRABUD 

- obecnego wykonawcę budowy rond w Bobolicach. 
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*Ulica Pionierów. 

Zbierane są opinie dotyczące bruku po ściągniętym asfalcie – wygląda to źle.  

Zdania ludzi są podzielone jedni chcą by położyć nowy asfalt, drudzy natomiast by pozostawić 

bruk. Za przełożenie kamieni koszt wyniósłby 110 tyś. Zł. Prośba Pani Burmistrz o to by wyrażać 

swoje opinie na ten temat, by większość zdecydowała. Szczególna prośba do radnego A. 

Maksymiuka o przeprowadzenie rozmów z mieszkańcami tej ulicy i pytać o zdanie.    

 

*Działania podejmowane w stosunku do dróg wojewódzkich i powiatowych. 

1. Jatynia - Jatynka – droga w 2015 roku będzie zrobiona przez Zarząd Dróg Powiatowych – 

w zakresie robót mają być poprawione ubytki oraz odkrzaczenie; 

2. Świelino – Dargiń – Grzybniczka – droga planowana do przebudowy w obecnej kadencji.  

3. Drogi wojewódzkie – informacje na temat chodników radni otrzymali od Pani Burmistrz.  

 

*Lekarz ginekolog.  

NFZ ogłosił postępowanie konkursowe na przyjęcia pacjentek dwa razy w tygodniu.  

 

*Bobolicka Karta Du żej Rodziny.  

Jeśli chodzi o Ogólnopolską Kartę Dużej Rodziny to złożono 17 wniosków, co daje 100 kart 

wydanych. Natomiast jeśli chodzi o Bobolicką Kartę Dużej Rodziny to złożono 19 wniosków, 

co daje 111 wydanych kart.  

 

*Na zakończenie swojego wystąpienia Pani Burmistrz poinformowała, że na ostatniej sesji  

30 marca 2015 roku wręczane były gratulacje dla sołtysów z okazji wyboru na sołtysa. Kilku 

sołtysów było nieobecnych podczas sesji, dlatego też Pani Burmistrz wręczyła gratulacje dla: 

Piotra Ordyńskiego, Rafała Kaczmarka, Mirosławy Prokopowicz i Krzysztofa 

Czajkowskiego.    

 

Ad. 5. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Bobolice z 

organizacjami pozarządowymi…”  

Informacje przedstawiła Pani Halina Michalak inspektor ds. promocji, kultury i współpracy, 

które stanowią załącznik do protokołu.  

Ad. 6. Ocena funkcjonowania gminnego systemu gospodarowania 

odpadami komunalnymi w 2014 roku.  
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Informacje przedstawiła Pani Wiceburmistrz Grażyna Wiater-Ubysz, które stanowią załącznik 

do protokołu.  

 

Ad. 7. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2014 rok.  

Ocenę przedstawiła Pani Edyta Gintyło. Informacje stanowią załącznik do protokołu.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Golas ogłosił 1o-cio minutową przerwę.  

 

Ad. 8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

Projekty uchwał przedstawił przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Golas.  

 

1) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy  nieruchomości stanowiących własność Gminy Bobolice.  

 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza.  

Wymienione w załączniku do niniejszej uchwały nieruchomości (części działek) stanowią 

własność Gminy Bobolice i były już przedmiotem umowy dzierżawy zawartej na okres 3 lat. 

Obecnie wykorzystywane są one na cele rolnicze i składowe. W chwili obecnej ci sami 

dotychczasowi użytkownicy złożyli wnioski o ponowne wydzierżawienie tych samych części 

nieruchomości. 

Zgodnie z  treścią art. 18 ust.2 pkt 9 lit. a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym uchwała rady jest wymagana również w przypadku, gdy po umowie zawartej 

na czas oznaczony do 3 lat strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest 

ta sama nieruchomość. 

Natomiast z treści art.37 ust.4 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997r. o gospodarce 

nieruchomościami wynika obowiązek przeprowadzenia przetargu dla zawarcia umowy 

dzierżawy lub najmu na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony. 

Przywołany przepis stanowi nadto, że rada może wyrazić zgodę na odstąpienie od 

przetargowego trybu zawarcia przedmiotowej umowy. 

 

Wobec powyższego Burmistrz Bobolic wnioskuje o wyrażenie zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia kolejnej umowy a podjęcie uchwały                          

w przedmiotowej sprawie uznać należy za uzasadnione. 
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Pan Zdzisław Strzelczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów             

i Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta 14 głosami „za”, przy 1 glosie „wstrzymującym się”.   

 

2) w sprawie nadania nazwy ulicy w Bobolicach.    

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza.  

Stosownie do treści art. 18 ust. 2 pkt 13 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym( tekst jednolity Dz. U. z 2013 r. poz. 594 i 645) do  właściwości rady  gminy należy 

podejmowanie uchwał w sprawie nazw ulic i placów publicznych lub nazw dróg 

wewnętrznych.  

Uchwałą Rady Miejskiej nr IV/33/15 Rady Miejskiej w Bobolicach z dnia 30 stycznia 2015 r. 

nadana została nazwa drodze wewnętrznej Kwiatów Polnych. Natomiast nazwa powinna 

zostać nadana ulicy położonej w ciągu przedmiotowej drogi.  

W związku z powyższym, należy nazwę Kwiatów Polnych nadać ulicy, a nie drodze 

wewnętrznej.  

 

Pan Zdzisław Strzelczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów                

i Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta 134 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”.   

 

3) w sprawie wyznaczenia Burmistrzowi Bobolic działań polegających na przygotowaniu 

terenów inwestycyjnych i utworzeniu w mieście Bobolice Podstrefy Słupskiej Specjalnej 

Strefy Ekonomicznej.   

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza.   

Jest to uchwała intencyjna, która ma wspomóc działania Burmistrza Bobolic podejmowane na 

rzecz zaspokajania zbiorowych potrzeb mieszkańców Gminy w zakresie ładu przestrzennego   

i gospodarki nieruchomościami. W ramach działań planuję się przygotowanie terenów 

inwestycyjnych do przyłączenia do Słupskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej, tym samym 

utworzenie na terenie Gminy Bobolice Podstrefy Słupskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej.  

Specjalna Strefa Ekonomiczna (SSE) to wyodrębniona administracyjnie część 

terytorium danego kraju, w której działalność gospodarcza może być prowadzona na 
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preferencyjnych warunkach, tj. przedsiębiorstwom, które uzyskały zezwolenie na działalność 

w strefie, przysługuje pomoc publiczna m.in. w postaci zwolnienia podatkowego.   

Stworzenie Podstrefy Ekonomicznej Bobolice ma na celu zagospodarowanie 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Bobolice oraz stworzenie dogodnych 

warunków do rozpoczęcia i prowadzenia działalności na terenie Gminy Bobolice, co 

przyczyni się do powstania nowych, trwałych miejsc pracy wpływając tym samym na rozwój 

gospodarczy regionu i rozwój przedsiębiorczości w regionie. Preferencje podatkowe 

oferowane dla przedsiębiorców prowadzących działalność na terenach objętych Specjalną 

Strefą Ekonomiczną, mają stać się dodatkowym atutem dla inwestorów. Ponadto Gmina 

oferuje doskonałe tereny pod inwestycję, przyjazny klimat dla prowadzenia biznesu oraz 

wsparcie samorządu. Przedmiotowa inwestycja jest w pełni uzasadniona  

i poparta potrzebami mieszkańców w zakresie wciąż niewystarczających miejsc pracy                 

i wysoki wskaźnik bezrobocia. 

Do realizacji inwestycji proponowany jest m. in. teren o łącznej powierzchni 21, 7438 ha 

składający się z następujących działek: 

1. działka nr 6/2 obręb nr 2 m. Bobolice, ul. Kolejowa o pow. 14,6916 ha 

2. działka nr 7/3 obręb nr 2 m. Bobolice, ul. Kolejowa o pow. 7,0522 ha. 

Tereny zlokalizowane są w przemysłowej części miasta, w bardzo niewielkiej odległości od 

drogi krajowej nr 11; przeznaczenie w studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy to: przemysł, bazy, składy, rzemiosło, usługi produkcyjne.  

Z uwagi na wyżej przedstawione argumenty wnoszę o podjęcie uchwały, która 

pomoże spełnić oczekiwania mieszkańców, wpłynie na rozwój gospodarczy i rozwój 

przedsiębiorczości w regionie.    

 

Pan Zdzisław Strzelczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów                  

i Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”  

 

 

4) w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych 

nauczycieli zatrudnionych w podległych szkołach i przedszkolu dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Bobolice.    

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza.  
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Zgodnie z art. 42 ust 7 pkt 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela organ 

prowadzący  określa tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin zajęć nauczycieli 

niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela.   

 

Powyższa uchwała nie zmienia pensum określone u uchwale Nr XVII/149/12 Rady Miejskiej 

w Bobolicach z dnia 27 kwietnia 2012 r. w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć niektórych nauczycieli zatrudnionych w podległych szkołach i przedszkolu dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Bobolice.  dla pedagoga szkolnego, doradcy 

zawodowego oraz logopedy. Ustala jedynie dodatkowo wymiar pensum dla nauczyciela 

wspomagającego. Pojawienie się tego rodzaju etatu wymusiło określenie wymiaru etatu dla 

nauczyciela realizującego tego rodzaju zajęcia. Proponuje się ustalić dla nauczycieli 

wspomagających wyższą tygodniową liczbę godzin (22) niż dla nauczycieli prowadzących 

zajęcia dydaktyczne (18).  

 
 

Pani Zofia Kęcel Przewodnicząca Komisji ds. Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła opinię 

Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za” 

 

5) w sprawie dowozu dzieci do szkół/przedszkola wobec których Gmina Bobolice nie ma 

obowiązku zapewnienia bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu.    

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza.  

 

Zgodnie z ustawą z dnia 7 września 1991r. o systemie oświaty (Dz. U. z 2004r. Nr 256 poz. 

2572 ze zm.) gmina ma obowiązek zapewnienia bezpłatnego transportu i opieki w czasie 

przewozu dziecka, jeżeli droga do szkoły/przedszkola , w której obwodzie mieszka, 

przekracza: 

1) 3 kilometry, w przypadku dziecka realizującego roczne wychowanie przedszkolne, 

uczniów klas I-IV szkół podstawowych, 

2) 4 kilometrów w przypadku uczniów klas V-VI szkół podstawowych i gimnazjum. 

 

Zgodnie z art. 14a ust.4a oraz art. 17 ust. 3 pkt 2 w/w ustawy Gmina może : 
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- zorganizować dzieciom bezpłatny transport i opiekę w czasie przewozu do przedszkola lub 

innej formy wychowania przedszkolnego również w przypadkach, w których nie ma takiego 

obowiązku, 

-  zorganizować bezpłatny transport, zapewniając opiekę w czasie przewozu, nawet jeżeli nie 

są przekroczone odległości wymienione w art. 17 ust. 2.  

 

 

Pani Zofia Kęcel Przewodnicząca Komisji ds. Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła opinię 

Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”  

 

6) w sprawie uzupełnienia składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bobolicach.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że w związku z wyborem nowego radnego 

dokonuje się uzupełnienia składu Komisji Rewizyjnej o radnego Aleksandra Maksymiuka. 

Skład Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bobolicach po uzupełnieniu jest następujący: 

1. Aksiutin Bożena – przewodnicząca komisji 

2. Walaszczyk Mariusz – zastępca przewodniczącej komisji 

3. Kęcel Zofia – członek komisji 

4. Strzelczak Zdzisław – członek komisji 

5. Maksymiuk Aleksander – członek komisji 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”  

 

Ad. 9. Trybuna sołecka 

W trybunie głos zabrali: 

1. Pan Piotr Ordyński sołtys sołectwa Porost – zapytał o wyniki ankiet 

przeprowadzonych przez gminę oraz ankiet ZOZ Asklepios, czy ktoś z obecnych na 

sali spotkał się osobiście z ankietami przeprowadzanymi przez ośrodek zdrowia ?  

 

2. Pani Helena Bubień sołtys sołectwa Chociwle – powiedziała, że mieszkańcy sołectwa 

zostali poinformowani o tym, że będą przeprowadzane ankiety poprzez rozmowę 

telefoniczną dotyczące opieki zdrowotnej w Gminie Bobolice. Jeden z mieszkańców 

zwrócił uwagę na to, że nie została przeprowadzona z nim ankieta telefoniczna, ale 
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dostał ankietę papierową w ZOZ Asklepios w Bobolicach, którą musiał wypełnić               

w gabinecie przy lekarzu. Pani sołtys stwierdziła, że mieszkańcy mylą ankiety zlecone 

przez Urząd Miejski, z tą która jest wypełniana w ośrodku zdrowia w Bobolicach. 

Pani sołtys osobiście doświadczyła tego, że otrzymała ankietę, gdzie poproszono ją o 

wypełnienie w gabinecie przy lekarzu, lecz nie zgodziła się na to. Pani sołtys 

zasugerowała, aby w BWS poinformować o zakończeniu ankiety telefonicznej 

zleconej przez Urząd Miejski i o jej wynikach.  

Następnie Pani sołtys zwróciła się z zapytaniem do Pana Dyrektora ZUKiO – kiedy 

będzie wykonywana nawierzchnia na ul. Spacerowej ?  

Pan Dyrektor powiedział, że na chwilę obecną są poszukiwane środki na położenie tej 

nawierzchni. 

W dalszej części wypowiedzi Pani sołtys zapytała o realizację chodnika na drodze 

wojewódzkiej 205, ul. Polanowskiej przy współudziale mieszkańców? 

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że uzgodnione jest z Zarządem Dróg 

Wojewódzkich, iż w 2017 roku gmina przygotuje projekt budowlany, a roboty w 

2017/2018 roku. ZDW na odcinek krótszy chodnika wyraził zgodę. Natomiast jeżeli 

chodzi o następny (dalszy) odcinek chodnika, to gdyby projekt powstał bezpłatnie to 

gmina swoje pieniądze, które miała na projekt, mogłaby przeznaczyć na wkład 

własny. Udział mieszkańców w tą inwestycję nie będzie brany pod uwagę ze względu 

na to, iż musiałby być ogłaszany przetarg ze strony ZDW, inwestycja ta rządzi się 

prawami o zamówieniach publicznych i takie rozwiązanie nie może być możliwe.     

  

3. Pani Hanna Obławska sołtys sołectwa Drzewiany – zapytała pielęgniarkę w ośrodku 

zdrowia w Bobolicach -  jaki jest cel robienia ankiety przez przychodnię                     

w Bobolicach ? – odpowiedź była taka, że ankieta robiona na zlecenie gminy 

(telefoniczna) może być podważona, ponieważ wykonywane telefony nie koniecznie 

mogą być do klientów ośrodka zdrowia w Bobolicach. Równie dobrze można było 

zadzwonić do kogoś kto jest klientem zupełnie innego ośrodka zdrowia. 

Tłumaczeniem Pani pielęgniarki było to, że w przychodni w Bobolicach ankietę 

otrzymują tylko i wyłącznie klienci tegoż ośrodka. Pani sołtys w imieniu swoich 

mieszkańców zwróciła się z zapytaniem kiedy Pani Burmistrz otworzy nową 

przychodnię ? Mieszkańcy chcieliby dowiedzieć się o jakimś zarysie tych działań, jak 

to ma wyglądać i do czego zmierza.  
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4. Anna Kustrzycka – Broda sołtys sołectwa Gozd – podziękowała za utworzenie dwóch 

lamp w m. Gozd oraz podziękowała Panu Radnemu Patrykowi Dzienisiewiczowi za 

przekazanie 500 zł na ogrodzenie placu zabaw w Goździe.  

5. Pan Bogusław Zawadzki sołtys sołectwa Nowe Łozice – powiedział, że w związku           

z oddanymi lokalami socjalnymi w miejscowości Łozice – Cegielnia pojawił się 

problem z zabezpieczeniem tych lokali w pomieszczenia gospodarcze. Przed tym 

budynkiem składowane jest drewno, zabezpieczone folią co wygląda to bardzo 

nieestetycznie. Pan sołtys zasugerował, że należałoby zadbać o pomieszczenia 

gospodarcze dla tych lokali socjalnych, które służyłyby do składowania drewna. 

Mieszkańcy otrzymują upomnienia od pracownika Urzędu lub Straży Miejskiej. 

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że temat jest znany, przygotowywane 

są pomieszczenia, gdzie każdy będzie miał swoje miejsce na składowanie tego 

drewna. Uwaga zwrócona przez pracownika Urzędu czy Straż Miejską jest zasadna 

ponieważ nie wygląda to za ciekawie, każdy powinien pilnować by był tam porządek.  

6. Pani Justyna Terlecka radna Rady Miejskiej w Bobolicach - powiedziała, że zabiera 

głos jako przewodnicząca Komisji ds. Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezrobocia            

i Porządku Publicznego. Zadała sobie pytanie czemu ma służyć ankieta wypełniona           

w ośrodku zdrowia ? Myślała, że ma to służyć do wprowadzenia rejestracji pacjentów, 

jednak nie ma to nic wspólnego z rejestracją. Pani radna powiedziała, że mieszkańcy 

przekazują informacje o tym, że otrzymali wypełnione częściowo ankiety oraz to, że 

ankiety te pacjenci mają wypełniać przy lekarzu w gabinecie. Można stwierdzić, co to 

jest za anonimowość wypełniania ankiet ? Z góry wiadomo już jakie będą wyniki tych 

ankiet. Komisja ds. Zdrowia … wystosowała pismo do Pana Kierownika ZOZ 

Asklepios Dominika Szulca – Pani radna odczytała pismo na sesji: 

      „W nawiązaniu do spotkania dnia 17.03.2015 na Komisji ds. Zdrowia, Opieki 

Społecznej, Bezrobocia i Porządku Publicznego, na którym to oznajmił Pan, że 

przymierzacie się do wprowadzenia rejestracji pacjentów do lekarza rodzinnego         

w ZOZ „Asklepios”, prosząc jednocześnie o stanowisko Komisję. 

Członkowie Komisji chcąc jak najlepiej merytorycznie ustosunkować się do 

ewentualnej propozycji wprowadzenia zmiany w przyjęciu pacjentów przeprowadzili 

szereg rozmów we własnym gronie i konsultacji z pozostałymi Radnymi Rady 

Miejskiej w Bobolicach. Jednocześnie postanowiono rozpoznać stanowisko 

potencjalnych pacjentów w sprawie ewentualnej rejestracji.        

Wynikiem tych rozmów i konsultacji zarówno w pierwszym jak i drugim przypadku 

był fakt, że większość rozmówców podkreślało, że zajęcie stanowiska w odpowiedzi 
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na pytanie o rejestrację wymaga znajomości założeń technicznych jej funkcjonowania, 

a do najczęściej zadawanych pytań należało np.: 

- czy przyjmowanie pacjentów będzie limitowane ? 

-  ile pacjentów dziennie będzie przyjmował lekarz rodzinny ? 

- w jaki sposób ma przebiegać rejestracja, czy w tym samym dniu, czy dzień   

wcześniej, czy rano i popołudniu ? 

- co z nagłym zachorowaniem w przypadku limitu przyjęć ? 

- czy pacjenci o przedłużenie recepty i L4 będą blokować kolejkę ? 

 

W związku z tym, że w/w opinie są zbieżne ze stanowiskiem Komisji,            

co konsekwentnie ogranicza możliwość rzetelnego i merytorycznego zajęcia 

stanowiska przez Komisję, uprzejmie prosimy Pana Dominika Szulc Kierownika ZOZ 

Asklepios o przedłożenie szczegółowych zasad funkcjonowania ewentualnej 

rejestracji” 

W odpowiedzi na złożone pismo Pan Andrzej Raczyński oraz Pan Dominik 

Szulc m. in. udzielili takiej odpowiedzi do Pani Burmistrz: „ …Doszliśmy do 

wniosku, że najlepszą decyzję będziemy mogli podjąć po uzyskaniu odpowiedzi od 

naszych pacjentów i od władz Gminy. W związku z prowadzonym procesem 

ankietyzacji podopiecznych ZOZ Asklepios. Zakład wstrzymuje podjęcie decyzji o 

rejestracji telefonicznej i utworzeniu kolejek…” Pani radna powiedziała, że nasuwa 

się pytanie: czy jeszcze będzie jakaś dodatkowo ankieta ? Bo ankieta, która jest 

przeprowadzana nie dotyczy w ogóle rejestracji pacjentów.  

Pani radna dodała, że na posiedzeniu Komisji ds. Zdrowia… było poruszane szereg  

spraw odnośnie służby zdrowia m. in. o wydłużonych kolejkach podczas dużej 

zachorowalności pacjentów w momencie przyjmowania jednego lekarza. Ale 

największa kolejka tworzyła się wtedy, kiedy jeden lekarz przyjmuje pacjentów i 

wykonuje EKG wszystkim pacjentom oczekującym w kolejce. Nie ma jasności ze 

strony Zakładu, wprowadza to w błąd naszych pacjentów, czują się zdezorientowani.  

Następnie Pani radna odczytała treść ankiety Asklepiosa, są to trzy pytania – Pani 

radna uważa, że ta ankieta niczego nie rozwiązuje, ponieważ wypełniana jest przy 

lekarzu lub w części przez lekarza.  

7. Pan Marek Golas Przewodniczący Rady Miejskiej – powiedział, że podczas wizyty w 

gabinecie lekarskim musiał wypełnić „anonimową” ankietę przy lekarzu oraz 

osobiście był prowadzony przez lekarza do urny, gdzie należało wrzucić ankietę.  
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8. Pani Zofia Kęcel radna Rady Miejskiej w Bobolicach – powiedziała, że osobiście nie 

miała okazji wypełniać ankiety w ośrodku zdrowia, ale mieszkanka Bobolic 

poinformowała Panią radną o tym, że podczas wizyty lekarskiej otrzymała ankietę       

i musiała ją wypełnić przy lekarzu. Można stwierdzić, że pacjenci nie napiszą szczerze 

tej ankiety, nie wyrażą swojej złej opinii, ponieważ będą bali się konsekwencji ze 

strony lekarza.  

Pani radna dodała, że ani ankieta, ani fakt, że może uda się uzyskać lekarza 

ginekologa w naszej przychodni, nie zmieni opinii o tym, że w przychodni nie ma 

odpowiednich warunków do leczenia pacjentów. Jak podkreśliła Pani Zofia Kęcel od 

dwóch kadencji zabiega o lekarza pediatrę, którego do dnia dzisiejszego nie ma i nie 

można uzyskać odpowiedzi dlaczego nie ma lekarza pediatry. Nie może być takiej 

sytuacji jak jest obecnie, że dzieci z naszej gminy nie mają dostępu do lekarza 

pediatry. W sąsiednich gminach mieszkańcy mają dostęp do różnych lekarzy 

specjalistów. Pani radna podsumowując powiedziała, że sprawa stworzenia 

alternatywnej przychodni jest to rzecz bardzo trudna, ale warto wszelkimi siłami tę 

sprawę załatwić. Dla każdego człowieka najważniejsze jest zdrowie i dla naszych 

mieszkańców również. 

9. Pan Tadeusz Strzelczak sołtys sołectwa Głodowa – powiedział, że studzienki 

kanalizacyjne na terenie gminy nie są kontrolowane przez RWiK.  

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że zgłosi tę informację do RWiK-u.  

10. Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza – powiedziała, że temat ankietowania wziął się 

stąd, że jest dużo skarg dotyczących funkcjonowania służby zdrowia w zakresie 

głównie kontaktów interpersonalnych. Badania ankietowe zostały zlecone niezależnej 

firmie, aby nie było żadnych podejrzeń. Firma zrobiła to anonimowo (nie pytając          

o dane personalne), dzwoniąc do 300 mieszkańców. Z bazy danych zostały wzięte 

losowo numery telefonów wg wskaźnika. Wyniki te będą obiektywne i sprawiedliwe, 

nikt nie będzie mógł ich podważyć. Jeszcze nie są opracowane, ale zostaną podane do 

publicznej wiadomości. Ankietowani są wszyscy, ponieważ normalną rzeczą jest to, 

że nasi mieszkańcy powinni iść do naszych lekarzy, a nie tułać się po okolicznych 

gminach dlatego powinni wypowiedzieć się wszyscy mieszkańcy. Nawet jak ktoś nie 

jest pacjentem Asklepiosa to z jakiegoś powodu. Ankieta, którą przeprowadza ZOZ 

Asklepios jest ankietą konkurencyjną ponieważ podczas spotkań z przedstawicielami 

Asklepiosa Pani Burmistrz informowała o tym, że zostanie sprawdzona opinia 

mieszkańców na temat funkcjonowania służby zdrowia. Pani Burmistrz otrzymała 

pisemną informację od jednej z mieszkanek gminy następującej treści: „…Mam trochę 
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nietypową sprawę. Byłam wczoraj i dziś w ośrodku zdrowia w Bobolicach. Wiem, że 

gmina robi ankietę na jej temat. Moje pytanie brzmi czy ośrodek zdrowia robi swoją 

odrębną ankietę.? Bo tu dzieje się coś dziwnego. Lekarze dają ankietę anonimową, ale 

trzeba albo odpowiadać na ich pytania w gabinecie albo wprost po wspólnym 

czytaniu. Ludzie boją się napisać coś złego...a niezadowolenie jest wielkie!”.  

Mieszkańcy osobiście informują Panią Burmistrz o tym, że wypełniają ankietę przy 

lekarzu, nie pisząc oczywiście nic złego, odpowiadają na TAK bojąc się 

konsekwencji, że nie dostaną skierowania na badania itp. Należy również zrozumieć te 

osoby.  

Podczas rozmów z przedstawicielami ZOZ Asklepios nie udało się pozyskać 

specjalistów, twierdząc, że nie ma na to środków – takie odpowiedzi są przez klika lat, 

z których nic nie wynika.  

Pani Burmistrz powiedziała, że podejmowane są działania do utworzenia drugiej 

przychodni, jest to bardzo poważna sprawa, która wymaga ogromu pracy i starań. Jest 

to bardzo ważna sprawa dla wszystkich mieszkańców naszej gminy. Widząc to co się 

dzieje ze służbą zdrowia w gminie Bobolice oraz po  uprzedzeniu Pana Raczyńskiego, 

że podejmuje takie działania Pani Burmistrz podjęła rozmowy z poważnym 

podmiotem (środki zakontraktowane na rok bieżący). Gmina robi wszystko, aby 

jeszcze w tym roku powstała nowa przychodnia, ale takiej pewności jeszcze nie ma. 

Podmiot, z którym prowadzone są rozmowy jest w stanie ze swojego budżetu 

wygospodarować środki na utworzenie przychodni. Druga przychodnia ulokowana 

byłaby w budynku Starostwa, który Gmina przejmuje na ul. Pocztowej. 

Pani Burmistrz dodała, że istnieje temat zbieżności  ginekologa z utworzeniem 

drugiego ośrodka zdrowia. Ginekolog jest „ściągany” do przychodni i trzeba mieć 

nadzieję, że niedługo będzie przyjmował w przychodni Asklepios.  

Podsumowując Pani Burmistrz powiedziała, że chęć utworzenia drugiej przychodni 

nie jest atakiem na Asklepiosa, Pani Burmistrz słuchając głosu mieszkańców podjęła 

decyzję o tym, żeby ktoś niezależny utworzył kolejny ośrodek zdrowia w Bobolicach, 

aby mieszkańcy mieli wybór.  

11. Pani Zofia Kęcel radna Rady Miejskiej w Bobolicach – powiedziała, że w tym 

wszystkim to tak naprawdę nie zależy, aż tak bardzo na ankietach – tu problem 

dotyczy szerszych spraw – specjalistów, czynnych gabinetów, funkcjonowanie              

w całości przychodni w Bobolicach.  

12. Pani Bożena Aksiutin radna Rady Miejskiej w Bobolicach – powiedziała, że ankiety 

nie dadzą prawdziwego obrazu tego jak jest ze służbą zdrowia w naszej gminie. Pani 
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radna uważa, że NFZ ma czytelny obraz  tego, po tym ile procent mieszkańców naszej 

gminy leczy się poza Bobolicami. Statystyka pokazuje, że ludzie odchodzą                   

z przychodni z Bobolic. Pani radna dodała, że przedstawiciele przychodni                       

w Bobolicach powinni wnioskować o specjalistów. Mieszkańcy nie mogą zrozumieć 

dlaczego jest brak specjalistów w naszej przychodni, a w innych gminach są 

specjaliści. To też jest kolejny powód do negatywnej oceny naszego ośrodka zdrowia.  

13. Pan Małgorzata Sikora radna Rady Miejskiej w Bobolicach – poinformowała, że 

podczas obecności Pana Dominika Szulca Kierownika ZOZ Asklepios na posiedzeniu 

Komisji ds. Zdrowia… w miesiącu marcu br. zwrócił się aby członkowie Komisji 

jeżdżąc prywatnie do lekarzy specjalistów pytali się, czy któryś z nich nie chciałby 

przyjmować pacjentów w Bobolicach.  

14. Pan Tadeusz Strzelczak sołtys sołectwa Głodowa – powiedział, że mieszkanka 

sołectwa nie chciała wypełnić ankiety w gabinecie lekarskim, więc lekarz powiedział, 

że nie pomoże pacjentce, może jej pomóc tylko ksiądz. 

                                                              

 

Ad. 10.Trybuna obywatelska 

W trybunie obywatelskiej nikt nie zabrał głosu.  

 

Ad. 11. Zapytania, interpelacje i postulaty radnych.   

W tym punkcie głos zabrali: 

 

1. Radna Małgorzata Sikora –   powiedziała, że skoro budowa parkingu przy ul. 

Magazynowej przewidziana jest za 2 lata to zwróciła się z prośbą w mieniu własnym           

i mieszkańców ulicy Magazynowej o postawienie 2 ławeczek na tym terenie.  

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza – Pani Burmistrz wyraziła 

zgodę, ale z własnych środków. Gmina na ten cel nie ma środków.    

2. Radna Justyna Terlecka – zabrała głos odnośnie pediatry, a mianowicie powiedziała 

o tym, że starania o pediatrów były również ze strony władz gminy.   

3. Radna Zofia Kęcel – powiedziała, że teren za Urzędem Miejskim jest terenem           

w użytkowaniu wieczystym Mlekosza, na terenie tym znajduje się góra śmieci, 

wygląda to bardzo źle, znajduje się tam gruz, butelki i inne śmieci. Pani radna zwróciła 

się z zapytaniem, czy Gmina może przejąć ten teren o Mleczarni? Gmina zyskałaby 

bardzo dobre miejsce, byłaby to oaza spokoju ponieważ jest to piękne miejsce.  
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Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że zna teren Mleczarni, nie miała tylko 

wiedzy, że są tam śmieci. Teren ten jest w użytkowaniu wieczystym Mlekosza, prezes 

mleczarni nie chce tego terenu oddać, gdyż chce mieć własną oczyszczalnię ścieków 

bo są duże koszty odprowadzania ścieków, chce się rozbudować.  

Pani radna zapytała o parking na ul. Spółdzielczej – czy można tam parkować ?  

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz mówiąc, że parking będzie robiony.  

W dalszej swojej wypowiedzi Pani radna poprosiła o możliwość zawieszenia lusterka 

w łazience na parterze.  

Lusterko zostanie zawieszone. 

 

Ad. 12. Zakończenie obrad.  

Pan Marek Golas Przewodniczący  Rady Miejskiej  stwierdził, że porządek obrad został 

wyczerpany w związku z tym ogłosił zamknięcie obrad. 

 

Protokołowała: Ewelina Szymańska 


